
Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry Państwu. Na moim zegarku punktualnie godzina 16, otwieram posiedzenie Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu, prowadzona z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość, 

tryb zdalny. Chciałem przywitać na początku Pana Prezydenta Macieja Gramatykę, Panią Dyrektor 

Dorotę Gnacik z MCO, Panią Dyrektor Muzeum Miejskiego, Panią Aleksandrę Matuszczyk. Dzień 

dobry. Widzę, że tutaj są zalogowane jeszcze inne osoby pod dziwnymi loginami, witam wszystkich, 

witam Radnych. I na początek chciałem sprawdzić obecność. Czy jest z nami Pan Radny Marek 

Gołosz?  

Radny Marek Gołosz 

Dzień dobry, witam serdecznie. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Witam serdecznie. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna. Nie słyszymy. Pani Przewodnicząca Patrycja 

Kosowska- Pawłowicz. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Dzień dobry, jestem. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Pan Radny Krzysztof Król. Nie słyszę. Pani Radna Anna Krzystyniak. 

Radna Anna Krzystyniak 

Dzień dobry, jestem. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Pan Radny Ali Nurbagandow. 

Radny Ali Nurbagandow 

Dzień dobry, jestem. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. I Pani Radna Aleksandra Pabian. 

Radna Aleksandra Pabian 

Dzień dobry, jestem. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Zapytam jeszcze, czy są z nami Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna?  

Radna Barbara Konieczna 

Dzień dobry, jestem. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. I Pan Radny Krzysztof Król. Nie słyszę. Przechodzimy do realizacji porządku obrad. Na 

początek chciałem zapytać, czy do zatwierdzonego przyjętego porządku obrad chcą Państwo być 

może wnieść jakieś poprawki? Nie słyszę. Będziemy realizować zgodnie z przyjętym porządkiem.  

W punkcie drugim mamy przyjęcie protokołu z posiedzenia z poprzedniej Komisji w dniu 15 czerwca. 

Dostępny projekt protokołu na Państwa tabletach. Czy Państwo zapoznali się z tym protokołem? Czy 

chcieli wnieść jakieś uwagi? Nie słyszę. Przyjmuję, że protokół z poprzedniego posiedzenia został 

przyjęty w przedstawionej formie. W punkcie. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Panie Przewodniczący, przepraszam najmocniej, Radny Król dzwonił do mnie przed chwilą, mówi, że 

nas słyszy, niestety ma problemy z mikrofonem. Jest obecny, no jednak ma utrudnienia z mikrofonem, 

więc tutaj prosił o przekazanie, więc przekazuję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Widzę, że jest zalogowany. Dobrze, przyjmuję. Jeśli nas słyszy, to bardzo bym prosił, żeby próbował 

jednak być z nami również w przypadku, kiedy będą jakieś pytania lub będzie chciał zabrać głos. 

Proszę o to zadbanie, bądź zadzwonienie do mnie, wtedy nie wiem, jakoś technicznie spróbujemy ten 

głos dalej przekazać. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

On powiedział, że nas słyszy, więc na pewno będzie jakoś się kontaktować. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Ja nie słyszę, ja nie słyszę. Jeśli ma jakieś uwagi, chciałby coś wnieść. W punkcie 3 mamy nabory do 

szkół ponadpodstawowych na rok szkolny 2021-2022, wyniki zmiany w stosunku do planów 

naborowych. Materiał podłączony pod materiały, obszerny, z podziałem działem na szkoły 

podstawowe, egzamin ósmoklasisty, na maturalny. Nie wiem, może kilka słów wstępu jednak 

poproszę Panią Dyrektor Gnacik lub kogoś (niewyraźne). Bardzo proszę. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty Dorota Gnacik  

Szanowni Państwo Radni, myślę, że materiał jest na tyle szczegółowy, że nie ma tutaj większej 

potrzeby jakiegoś komentarza. Ja dodam może tylko tyle, bo wspominaliśmy o tym składając 

materiały, przekazując do Biura Rady, że trwa rekrutacja uzupełniająca, 23 zostały ogłoszone wyniki 

tej rekrutacji. Wiele się nie zmieniło, praktycznie dopisało się do tych naszych oddziałów tutaj  

9 uczniów, dwoje w liceach i siedmioro w technikach, szkołach branżowych. Ten stan zapisanych 

uczniów nie uległ zmianie. No i tutaj na pewno w tym materiale przydałyby się jeszcze wyniki matur  

z sesji poprawkowej, ale tak jak piszemy, w materiale nie mamy, nie mamy jeszcze wyników, ale będą 

10. Także myślę, że tyle. No nie będę tutaj może czytać tych wszystkich procentów zdawalności i tak 

dalej, Państwo to macie w materiałach. Jeżeli są jakieś pytania, to bardzo proszę, postaramy się tutaj 

z Panią Dyrektor Dańczurą odpowiedzieć. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze, dziękuję. Rozumiem, że dodatkowe nabory nie zmieniły, jeśli chodzi o ilości oddziałów  

w poszczególnych szkołach, tam zwłaszcza w stosunku do szkół, gdzie nie udało się być może 

uruchomić w całości bądź wcale, któregoś z oddziałów. Dobrze, dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. 

Proszę o zgłaszanie się do dyskusji. 

Radna Edyta Danielczyk 

Czy mogę zabrać głos?  

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Edyta Danielczyk, jak domniemam, bardzo proszę. 
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Radna Edyta Danielczyk 

Ja wszystkim chciałam podziękować za ten materiał, bo jest faktycznie bardzo czytelny i właściwie 

wszystkie informacje, które były potrzebne uzyskałam. Chciałam tylko zapytać w związku właśnie  

z wynikami matur w tej sesji pierwszej, tak, majowej. Czy Państwo wyciągnęli jakieś wnioski, tak? Bo 

tutaj też bardzo wyraźnie widać kwestie tego, jak ta zdawalność wyglądała, z jakich przedmiotów. 

Faktycznie są takie, gdzie powiedzmy uczniowie tyskich szkół wychodzą dużo lepiej, tak, są takie, 

gdzie no może nie tak jak byśmy oczekiwali. No właśnie i to jest takie, nie wiem, jakieś pytanie takie 

właśnie, czy w związku z tym, z tymi wynikami jakieś wnioski na przyszłość?  

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty Dorota Gnacik  

Oczywiście mogę zabrać głos. Myślę, że za wcześnie jest na jakiekolwiek tutaj wnioski, musimy 

poczekać na wyniki tej sesji poprawkowej. Mamy nadzieję, że że ona dużo zmieni, bo istotnie w, no  

w tym roku te matury wypadły gorzej niż to bywało w latach ubiegłych. No ale wiemy jaki to był, jaki to 

był trudny rok, uczniowie praktycznie przez większość roku pracowali zdalnie. Moim zdaniem na 

pewno w jakimś stopniu miało to wpływ na wyniki zdawalności tej tegorocznej matury. Ale liczę, że  

w sesji poprawkowej te wyniki ulegną znacznej poprawie. Państwo się o tym dowiecie w sprawozdaniu 

październikowym, na sesji październikowej, kiedy mamy to sprawozdanie z działalności oświatowej za 

ubiegły rok szkolny. Wtedy już będziemy dysponować tymi wynikami, więc będzie to Państwu 

przekazane w październiku. 

Radna Edyta Danielczyk 

Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Czy jakieś pytania jeszcze w tym punkcie? Tak trochę weszliśmy w punkt 4, czyli wyniki matur  

i egzaminów zewnętrznych, zawodowych oraz egzaminów ośmoklasisty, ale bardzo proszę, jeśli 

(niewyraźne). 

Radna Edyta Danielczyk 

Znaczy ja tylko chciałabym, że zauważyć taką korelację, tak, między ilością klas, właśnie może 

chętnych do tych, do szkół, a właśnie wynikami matur, bo to się łączy. Między innymi w dwóch 

szkołach mamy dodatkowy nabór, czyli dodatkowe klasy, tak, więc widać, że tych chętnych było  

o wiele więcej. Ale tak jak Pani powiedziała, poczekamy do października, będziemy mogli wtedy jakieś 

tam wnioski, powiedziałabym pełniejsze, tak, z tych, z tego wyciągnąć. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze chciał tutaj o coś zapytać, prosić o wyjaśnienie? Nie 

słyszę. Punkt 4 to wyniki matur i egzaminów zewnętrznych, zawodowych oraz egzaminów 

ósmoklasisty. Czy w tym punkcie ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Zapytam dla 

formalności. Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo za materiał. Myślę, że analiza tego materiału pewnie 

każdemu z nas dała jakiś obraz. Oczywiście wszyscy chcieliby, mówię tutaj o ósmoklasistach, chodzić 

do najlepszego liceum. Bardzo cieszę się, że udało się uruchomić w dwóch liceach, które miały 

najlepsze wyniki, jeśli chodzi o zdawalność matur, udało uruchomić się dodatkowe oddziały. Dla mnie 

jest to sygnał, że reaguje się na potrzeby. Jednak tak jak powiedziałem, nie można wszystkich przyjąć 

do najlepszego liceum, jakaś gradacja tutaj tutaj musi być. Cieszy mnie również to, że wyniki kilku 

techników, szkół ponadpodstawowych zawodowych, tych techników, są na poziomie wyższym niż 

średnia na Śląsku czy w kraju, cieszę się bardzo. Zauważyłem również, że uruchamia się oddziały  

w szkołach branżowych tam, gdzie jest popyt, tam jest technik reklamy chyba jeszcze, znaczy 

przepraszam, szkoła branżowa, ale w zakresie reklamy, w zakresie fryzjerstwa. Cieszy mnie, że tutaj 

się też reaguje w zależności od potrzeb. Dziękuję. Przechodzimy do punktu. 

Radny Krzysztof Król 

Panie Przewodniczący, czy mnie widać i słychać?  

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=492146

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-01 2:20:56



Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Tak, widać już Pana Radnego Krzysztofa Króla. Czy, zapytam, czy. 

Radny Krzysztof Król 

Ale czy słychać?  

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Słychać, słychać. Słychać. 

Radny Krzysztof Król 

No to przepraszam, ale byłem, ale byłem przez system zablokowany po drugiej stronie jakoś taki 

dostałem komunikat. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze. 

Radny Krzysztof Król 

Także jestem od samego początku. Przepraszam i wsłuchuję się. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Czy jakieś pytania do tej dyskusji?  

Radny Krzysztof Król 

Żadnych. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję. Przechodzimy do punktu 5, sprawy bieżące, wolne wnioski, bardzo proszę. 

Radna Aleksandra Pabian 

Aleksandra Pabian, chciałam się zgłosić, jeżeli mogę. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę. 

Radna Aleksandra Pabian 

Chciałabym złożyć wniosek  w imieniu swoim oraz w imieniu Przewodniczącej Barbary Koniecznej 

oraz Radnej Patrycji Kosowskiej i Anny Krzystyniak, w sprawie, aby w budżecie na rok 2022 

zabezpieczyć środki celem remontu nawierzchni na siłowni plenerowej w Parku Suble oraz 

doposażeniu placu zabaw przy ulicy Żwakowskiej. Bardzo proszę o pozytywne przyjęcie wniosku 

przez Komisję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Czy ja mógłbym prosić o sformułowanie treści tego? Tak, żebym mógł sobie zanotować. 

Radna Aleksandra Pabian 

A wnioskujemy o (niewyraźne). 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Tak? Tak, wnioskuję, wnioskujemy. 
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Radna Aleksandra Pabian 

O (niewyraźne) budżetu na rok 2022. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

W planie budżetu na rok 2022. 

Radna Aleksandra Pabian 

Zabezpieczenie środków na remont nawierzchni siłowni plenerowej w Parku Suble. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Środków na? Jeszcze raz. 

Radna Aleksandra Pabian 

Na remont nawierzchni siłowni plenerowej w Parku Suble oraz doposażenia placu zabaw. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Tak. 

Radna Aleksandra Pabian 

Przy ulicy Żwakowskiej. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

To są, to jest taki wniosek trochę inwestycyjny, oczywiście w infrastrukturę sportową. Natomiast 

zastanawiam się, czy na pewno to jest w kompetencji naszego, do końca naszego, naszej Komisji. 

Dobrze, czy w tym punkcie ktoś z Państwa Radnych, z Państwa Radnych jest, chciałby zabrać głos? 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz  

Panie Przewodniczący, jeszcze ja. Patrycja Kosowska-Pawłowicz. Na poprzednim naszym 

wyjazdowym posiedzeniu tu wspólnie z Radną Barbarą Konieczną i Anną Krzystyniak zwróciłyśmy 

uwagę, tam chciałyśmy zasygnalizować kwestię organizacji zawodów triathlonowych w Tychach. 

Zobligowałam się do tego, że dzisiaj formalnie zgłoszę taki wniosek, więc chciałabym taki wniosek 

odczytać w tej chwili, wniosek, i będzie złożony przeze mnie, przez Przewodniczącą Barbarę 

Konieczną, Radną Aleksandrę Pabian i Annę Krzystyniak. Dotyczyć on będzie organizacji zawodów 

triathlonowych w roku 2022 w naszym mieście. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Przepraszam, ja będę sobie notował, więc bardzo bym prosił o odczytanie. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Ja prześlę Przewodniczącemu, bo mam napisane, więc myślę, że prześlę na maila, żeby 

Przewodniczący nie musiał teraz notować. Więc uzasadnienie wnioskujemy o podjęcie działań 

mających na celu organizację zawodów triathlonowych w roku 2022 o zasięgu ogólnokrajowym. 

Nasze miasto jest idealnym miejscem pod kątem infrastrukturalnym, jak i społecznym do organizacji 

tego typu wydarzeń sportowych, nie tylko dla mieszkańców naszego miasta, ale i również regionu  

i Polski. Mamy w Tychach organizacje pozarządowe, które chętnie włączają się w pomoc podobnych 

zawodów. Będzie to również ogromna okazja do tego, żeby zapromować, wypromować nasze miasto 

pod względem lekkoatletycznym, triathlonowym na arenie ogólnopolskiej, bądź też międzynarodowej. 

Serdecznie proszę o przyjęcie wniosku. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze. 
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Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz  

Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze, w sprawie tych dwóch wniosków jakaś dyskusja, jakieś pytania? Bardzo proszę. 

Radny Marek Gołosz 

Przy wolnych wnioskach jeszcze można zadać pytanie? Marek Gołosz. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

To nie jest wniosek formalny rozumiem, tak?  

Radny Marek Gołosz 

Nie, nie, nie, nie. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze, bardzo proszę. 

Radny Marek Gołosz 

Chciałem zadać pytanie odnośnie kortu tenisowego (niewyraźne) 40. Został wyremontowany i oddany 

już do użytku i chciałem zapytać, może Pani Dyrektor Gnacik, czy, w jakim stopniu będzie 

udostępniany mieszkańcom? W jakich godzinach? Czy w weekendy też będzie udostępniany? Bo na 

początku, kiedy został oddany do użytku, było to ograniczone do godziny 15, tak jak szkoła pracowała, 

a myślę, że po godzinie 15 tutaj dzieci z osiedla i mieszkańcy, którzy (niewyraźne). Duże nakłady 

poszły na remont tego kortu, więc wydaje mi się, że powinien być teraz dobrze wykorzystamy. Także 

proszę o odpowiedź. 

Radna Barbara Konieczna 

Panie Przewodniczący, jeśli mogę prosić o głos. Dostałam bardzo ważny w tej chwili telefon dotyczący 

samorządu. Muszę dosłownie na kilka minut odejść od laptopa, natomiast jeśli będzie głosowanie za 

tymi dwoma wnioskami złożonymi przez Panią Wiceprzewodniczącą Aleksandrą Pabian, jak i również  

Patrycją Kosowską, to ja jestem za. Także bardzo proszę o przyjęcie, ale dosłownie, no w tej chwili 

muszę na kilka minut odejść od laptopa. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze, przyjąłem. Na pytanie Pana Radnego Marka Gołosza czy ktoś jest w stanie odpowiedzieć 

tutaj?  

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty Dorota Gnacik  

Ja tutaj chciałam tylko powiedzieć, że na chwilę obecną nie mam wiedzy jak będzie wyglądał po 

remoncie jakiś nowy regulamin, to, no będzie to wymagało przedyskutowania tego z Dyrektorem pod 

kątem tutaj, znaczy, bo problemem jedynie może być zabezpieczenie tego obiektu, będzie potrzebna, 

będą potrzebni jacyś pracownicy, którzy to będą zamykać, sprzątać i tak dalej. Ale to, no temat do 

przedyskutowania. Jeszcze nie mam tutaj na chwilę obecną wiedzy w tym temacie. 

Radny Marek Gołosz 

Ja tylko chciałbym, jeżeli mogę, podkreślić, że no już kort został udostępniony przed wakacjami, także 

trochę czasu już minęło i szkoda, że jest w pełni niewykorzystany. Takich obiektów darmowych za 

dużo nie mamy w mieście, jeżeli chodzi o korty tenisowe, także bardzo bym prosił o jakąś informację 

w tym temacie i rozwiązanie tego problemu, no bo on musi być udostępniony, przynajmniej w tym 

okresie właśnie jeszcze wiosenno teraz jesiennym jeszcze powiedzmy, do końca roku, do kiedy 

będzie można korzystać z tego kortu. Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze, dziękuję. Chciałem poddać pod głosowanie dwa wnioski, które wpłynęły. Poddaję pod 

głosowanie wniosek numer 1 o treści "Wnioskujemy o ujęcie w planie budżetowym na rok 2022 

zabezpieczenia środków na remont nawierzchni siłowni plenerowej w Parku Suble oraz doposażenia 

placu zabaw przy ulicy Żwakowskiej". Będę odczytywał po nazwiskach Państwa Radnych, prosząc  

o ustosunkowanie się. Pan Radny Marek Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Barbara Konieczna już potwierdziła, jest za. Pani Radna Patrycja Kosowska-Pawłowicz. 

Radna Patrycja kosowska - Pawłowicz   

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Krzysztof Król. 

Radny Krzysztof Król 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Anna Krzystyniak. 

Radna Anna Krzystyniak 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Ali Nurbagandow. 

Radny Ali Nurbagandow 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

I Pani Radna Aleksandra Pabian. 

Radna Aleksandra Pabian 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Ja również jestem za. Wniosek jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. I poddaję pod głosowanie 

wniosek numer 2, już odczytam treść. Wnioskujemy o podjęcie działań mających na celu organizację 

zawodów triathlonowych w roku 2022 o zasięgu ogólnokrajowym. Nasze miasto jest idealnym 

miejscem pod kątem infrastrukturalnym, jak i społecznym do organizacji tego wydarzenia sportowego, 
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nie tylko dla mieszkańców naszego miasta, ale również dla regionu i Polski. Mamy w Tychach 

organizacje pozarządowe, które chętnie włączają się w pomoc wyżej wymienionych zawodów. Będzie 

to również okazja do promocji naszego miasta". I ponownie chciałem zapytać odnośnie tego wniosku. 

Pan Marek Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna deklarowała za. Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska-

Pawłowicz. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Krzysztof Król. 

Radny Krzysztof Król 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Anna Krzystyniak. 

Radna Anna Krzystyniak 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Ali Nurbagandow. 

Radny Ali Nurbagandow 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

I Pani Radna Aleksandra Pabian. 

Radna Aleksandra Pabian 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Ja również jestem za. Wniosek został pozytywnie zaopiniowany. Dobrze, jesteśmy nadal w punkcie 5, 

sprawy bieżące, wolne wnioski. Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze w tym punkcie chciał zabrać 

głos? Nie słyszę. Chciałem zwrócić jeszcze tylko na koniec Państwu Radnym uwagę. Dostaliśmy 

odpowiedź na wniosek w sprawie organizacji corocznego meetingu, chodzi o wykorzystanie między 

innymi Stadionu Lekkoatletycznego naszego tyskiego. Bardzo proszę o zapoznanie się. Nie słyszę 

więcej zgłoszeń w tym punkcie. W takim razie dziękuję Państwu za obecność. Dziękuję za obecność 
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gościom, Dyrektorom jednostek, Panu Prezydentowi. Zamykam posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury  

i Sportu. Dziękuję bardzo, do zobaczenia. 

Wiele głosów 

Dziękujemy. Do widzenia. 
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